
Verstappen
Victoria 
Veel meer dan ‘het zusje van’

Haar broer reist de wereld over, rijgt de racepodia aaneen en kan dit jaar opgaan voor 
zijn derde wereldtitel in de F1. Een onwerkelijke wereld. En toch is Max voor Victoria 
“gewoon haar broer”. Het tekent de nuchterheid van de familie Verstappen die met 

momenten juist gepaard gaat met de jetsetwereld van de racerij. Victoria geniet van de 
racesuccessen van haar broer, al gaat voor haarzelf niets boven haar gezin.
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ijn moeder was jong toen ze ons 
kreeg. Bij Max 22 jaar, bij mij 24 jaar 
oud. Omdat wij een hele goede band 
hebben met onze ouders, was het 
ook mijn wens om vroeg moeder te 
worden, en dat is uiteindelijk ook zo 

uitgekomen,” vertelt Victoria. Ze is inmiddels bijna vijf 
jaar samen met grote liefde Tom Heuts al kennen ze 
elkaar al langer. “Onze vaders zijn bevriend en hadden 
afgesproken om iets te gaan drinken. Ik ging mee en 
leerde Tom daar kennen. Maar het was geen liefde op 
het eerste gezicht.”  

Nadat de vonk dan toch was overgesprongen, trok 
Victoria al snel in bij haar vriend, in het mooie 
Maastricht. Ook vonden ze beiden dat er geen reden 
was om lang te wachten met kinderen. Ze hadden 
immers al veel ondernomen en veel van de wereld 
gezien. Victoria was op twintigjarige leeftijd in 
verwachting van haar eerste kindje, Luka. 364 dagen 
later volgde zijn jongere broertje Lio. 

LIMBURG
Haar jeugd bracht ze door in het Belgische Maaseik, al 
heeft ze altijd meer connectie gehad met Nederlands 
Limburg. “Vooral doordat we veel Nederlandse 
vrienden hadden. En het was natuurlijk vlakbij.” 
Ook woonde ze een tijdje in Amsterdam voordat ze 
weer afzakte naar het zuiden. Een tijdlang woonde 
ze bij haar vader en daarna met Tom in Maastricht. 
“Maastricht is zo gemoedelijk en lekker bourgondisch. 
Sowieso zijn de mensen in het zuiden veel vrijer, soci-
aler en gezelliger.” In Maastricht voelt Victoria zich 
helemaal op haar plek. Met de kinderen is ze vrijwel 
dagelijks in het Stadspark te vinden. Bovendien houdt 
Victoria van al het culinairs dat de Limburgse hoofd-
stad te bieden heeft. 

DAGELIJKS LEVEN
“De kinderen beginnen nu steeds meer met elkaar 
te spelen, zo leuk om te zien,” glundert Victoria. De 
kindjes volgden vlot na elkaar, waardoor de tweede 
zwangerschap wel wat zwaarder was. Haar hoop is 
dat de band alleen maar versterkt wordt door hun 
geringe leeftijdsverschil.

Victoria brengt de kinderen drie dagen in de week 
naar een kinderdagverblijf. Die dagen zijn gereser-
veerd voor tijd voor zichzelf: persoonlijke verzorging, 
iets waar ze veel waarde aan hecht en waardoor ze 
er op de andere dagen voor de volle 100% kan zijn 
voor Luka en Lio. Sporten hoort daar voor Victoria 
ook zeker bij, vaak samen met Tom. Ze leeft zich graag 
en veelvuldig uit met onder andere fitness, cardio, 
boksen waarbij ze zich focust op kracht en uithou-
dingsvermogen. 

Daarnaast werkt ze op die dagen als influencer voor 
social media. Via haar management We Are Era 
Nederland komen er samenwerkingen tot stand. “Het 
is voor mij van belang dat die samenwerkingen goed 
bij mij passen en dat ik volledig achter het product 

sta. Het werk is ideaal omdat het flexibel en goed te 
plannen is.”

RACERSBLOED
Victoria leeft een burgerlijk leven en heeft tegelij-
kertijd eersteklas toegang tot de jetset wereld. “Het 
is heel gek. Mensen vragen mij altijd van: hoe is het 
om een bekende broer te hebben? Maar zo zie ik 
dat helemaal niet. Eigenlijk voel ik mij gewoon een 
normaal iemand die lekker door de stad loopt met 
haar kindjes. En tegelijkertijd is het heel apart dat ik 
ook zulke luxe dingen mag ervaren. Wij gaan liever 
naar een favoriet Italiaans restaurantje. Wij zijn daar 
eigenlijk heel nuchter in.”

Het verhaal van Jos en Max Verstappen is bekend 
bij het grote publiek. Moeder Sophie Kumpen en in 
mindere mate Victoria legden met name kilometers 
af in de kart. “Sinds de komst van de kinderen race 
ik zelf niet meer. Ik ben voorzichtiger geworden, 
misschien banger dat er iets gebeurt.” Als familie 
zijnde gezamenlijk op een circuit rijden, zit er daarom 
voorlopig niet meer in.

Ook zou Victoria het helemaal niet erg vinden als het 
race-virus niet zou overslaan op haar kinderen. Al 
lijkt dat een utopie, Luka heeft inmiddels namelijk 
ook de aantrekkingskracht van auto’s ontdekt en volgt 
met steeds meer enthousiasme de verrichtingen van 
zijn oom.

BROER EN ZUS
Victoria houdt van reizen en heeft al veel mogen zien 
van de wereld. Tegenwoordig zijn verre reizen minder 
eenvoudig om te ondernemen met Luka en Lio, maar 
bezoekt ze wel regelmatig haar broer Max in Monaco. 
In hun jeugd werkte Max samen met Jos aan zijn 
carrière en ging Victoria gewoon naar school. “Er 
werd veel over gesproken thuis, het doel was altijd 
heel helder: de formule 1 halen. Natuurlijk was dit 
soms moeilijk, maar we wisten waar we het allemaal 
voor deden.”

De ontknoping van de eerste echte titelstrijd voor 
Max in 2021 was voor Victoria, en vele F1 fans met 
haar, heel intens. Niet alleen vanwege het opzien-
barende seizoen, maar ook omdat Victoria pas net 

“IK DENK DAT IK IETS MEER OP MIJN VADER 
LIJK, WAT DIRECTER EN HARDER. 

MAX IS VEEL LIEVER EN ZORGZAMER”

De Maastrichtse favorieten 
van Victoria:
Brandsøn
Van Wyck
Wycker Kabinet
Il Bacaro
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was bevallen van Lio. Ze keek de race in Abu Dhabi 
gewoon thuis, met Tom en de kinderen. Net als vrijwel 
heel Nederland dacht ze dat de uitslag halverwege 
bekend was, en daarmee de kans op een eerste 
Nederlandse F1 kampioen verkeken. Totdat alles 
op zijn kop kwam te staan. Tranen vloeiden er in over-
vloed toen Max, tegen alle verwachtingen in, toch als 
eerste over de streep kwam. Victoria herinnert zich 
dat ze mam en daarna pap belde, zonder elkaar goed 
te kunnen verstaan, overmand door emotie. 

“We konden het gewoon niet geloven eigenlijk. 
Het was zo uniek. En ja, er is nog heel veel over 
gesproken,” vertelt Victoria, “ik denk dat Max 
dat altijd heeft gehad in zijn carrière, dat er veel 
gesproken wordt over hem. Als je op zo’n hoog niveau 
zit, zal dat ook wel zo blijven.” Het jaar erop werd Max 
wederom wereldkampioen in de F1, en wederom op 
een merkwaardige manier (het bleef lang onduidelijk 
of Max in Japan al kampioen was, red.). Victoria lacht: 
“Hij wordt alleen op gekke manieren wereldkam-
pioen, zeggen wij dan maar.”

TOEKOMSTPLANNEN
Zoals gezegd hoopt Victoria dat haar kinderen niet 
de racerij in gaan. “Ik hoop dat ze een gewoon leven 

zullen leiden, school afmaken, voetballen, dat soort 
dingen.” Haar eigen plannen en dromen heeft ze ook. 
“Ik wil ooit een boek uitbrengen, over de balans in 
moederschap, sporten en voeding. Over mijn erva-
ringen waarmee ik hopelijk andere (jonge) moeders 
kan helpen.” 

Ook heeft Victoria plannen voor het uitbrengen van 
een kinderkledinglijn. “Hierover zijn we aan het 
brainstormen met een partij. Het lijkt me zo leuk om 
dit te doen.” Ervaring met kleding ontwerpen heeft 
ze al vanuit de ‘Unleash the Lion’ lijn die binnen de 
kortste keren uitverkocht was. De ideeën voor de 
kinderlijn zijn er in overvloed met haar twee manne-
tjes die haar iedere dag opnieuw inspireren. Als het 
hen gegeven is, zou Victoria in de toekomst graag haar 
gezin uitbreiden met nog een klein hummeltje. 

Op de F1 circuits zal Victoria dit jaar weinig te 
vinden zijn. Zandvoort bezoekt ze wel. “De kinderen 
meenemen heeft nog geen zin, die krijgen er te weinig 
van mee. En ik wil ze niet de hele tijd thuis laten.” 
Luka, Lio en Tom: de nummers 1 van Victoria. ∎

Insta: victoriaverstappen

“IK WIL OOIT EEN BOEK UITBRENGEN, OVER 
DE BALANS IN MOEDERSCHAP, SPORTEN EN 
VOEDING’


